

「和諧粉彩」親子體驗活動 - 關愛之心

敬啟者：

本校將舉辦「和諧粉彩」親子體驗活動 - 關愛之心，讓家長和子女在繁忙之中可以放鬆自己，享受親子相處的時間，並透過簡單的繪畫方式，製作獨一無二的作品。詳情如下：

日期：17/5/2022(星期二)(A 組)

24/5/2022(星期二)(B 組)

時間：下午 12:30 至下午 1:30

地點：圖書館

對象：本校家庭

名額：每組 8 個家庭

講者語言：粵語

費用：全免

備註：1. 出席之家長必須至少接種第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗

2. 兩節內容相同，請選擇其中一節活動。

3. 若報名人數超出名額所限，校方將以抽籤形式選出參加者，抽籤結果將透過 WhatsApp 通知家長，若未能出席活動者，請於 13/5(星期五)前聯絡梅姑娘，以安排後補名額。

請於 5 月 6 日(星期五)或以前簽覆回條，並交班主任辦理。如有查詢，請致電 2476 2414 與梅燕玲姑娘聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二二年五月四日



回條

(通函 No : 097/2021)

敬覆者：

- 本人及 敝子弟將參加「和諧粉彩」親子體驗活動 - 關愛之心 (A 組)。
- 本人及 敝子弟將參加「和諧粉彩」親子體驗活動 - 關愛之心 (B 組)。
- 本人及 敝子弟將不參加「和諧粉彩」親子體驗活動 - 關愛之心。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2022 年 5 月 _____ 日

註：請於 5 月 6 日(星期五)或以前將回條交予梅燕玲姑娘。

Parent-Child Pastel Nagomi Art Workshop -- Caring

04.05.2022

Dear Parents/Guardians,

Our school organizes a “Parent-Child Pastel Nagomi Art Workshop – Caring”, so that parents and children can relax and enjoy the time they spend with their children while they are busy, and create unique works through simple painting methods. Details are as follows:

Date:	17 th May, 2022 (Tuesday) (Group A) 24 th May, 2022 (Tuesday) (Group B)
Time:	12:30 p.m. – 1:30 p.m.
Venue:	School library
Target participants:	Our students and parents
Quota:	8 families
Language:	Cantonese
Fee:	Free of charge
Remarks:	<ol style="list-style-type: none"> 1. Parents who participate in the workshop must receive at least the first dose of COVID-19 vaccine. 2. The content of the two groups is the same. Please select one session. 3. If the number of applicants exceeds the quota, the school will select the participants by lottery, and parents will be notified through WhatsApp. If you are unable to attend the event, please contact Ms. Mui before 13th May, 2022 to make arrangements regarding supplementary places.

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 6th May, 2022 (Friday). For any enquiries, please contact our social worker Ms Mui Yin Ling at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 6th May, 2022 (Friday).



Reply Slip



Notice No : 097/2021

Dear Principal,

My child and I will participate in the “Parent-Child Pastel Nagomi Art Workshop (Group A)”.

My child and I will participate in the “Parent-Child Pastel Nagomi Art Workshop (Group B)”.

My child and I will not participate in the “Parent-Child Pastel Nagomi Art Workshop”.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2022 (Y) 5 (M) _____ (D)

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 6th May, 2022 (Friday).